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Hana Žáková po celý svůj život 
dokazuje, že když se chce, nic není 
nemožné. A stejně tak přistupuje i 
k postu senátorky, který v letošních 
senátních volbách obhajuje.

V uplynulých šesti letech v Sená-
tu odvedla výraznou práci zejmé-
na v oblastech energetiky a dopravy. 
Zasadila se o modernizaci a rozvoj 
dopravní infrastruktury. Jako před-
sedkyně Podvýboru pro energetiku 
a dopravu Senátu Parlamentu ČR se 
aktivně angažovala v otázkách týka-
jících se zlepšení silniční a železnič-
ní sítě. „Zásadní pro mě bylo zlepšení 
dopravní dostupnosti na Třebíčsku, ať 
už šlo o podporu budování silničních 
obchvatů nebo modernizaci železnič-
ních tratí,“ uvádí Hana Žáková.

Zásadním projektem, na kterém 
v uplynulých šesti letech pracova-
la, pak bylo zavedení přímého vla-
kového spojení z Třebíče do Prahy. 
„Mám za sebou spoustu hodin jedná-
ní na Ministerstvu dopravy a také širo-
kou spoluprácI s regionem, bez které by 
to nešlo. Oslovila jsem všechna města 
v okrese Třebíč a městys Okříšky, kte-
rý je takovou železniční křižovatkou, 
a samozřejmě i Kraj Vysočina a zva-
la jejich zástupce na jednotlivá setká-
ní. Společným úsilím se nám podařilo, 
že první vlakové soupravy vyjedou na 
přelomu roků 2026 a 2027. Sice to ješ-
tě nebude přímé spojení, čeká nás jeden 
přestup v Jihlavě, ale jsem moc ráda 
i za tento posun,“ říká Hana Žáko-

vá. „Pokud bych získala i nadále vaši 
důvěru, ráda bych v započatých pro-
jektech pokračovala do zdárného kon-
ce,“ dodává.

Významně se zasazovala také v 
otázkách týkajících se Jaderné elek-
trárny Dukovany, která je klíčovou 
součástí energetické infrastruktury 
nejen Třebíčska, jež v Senátu zastu-
puje, ale i celé České republiky. Jed-
ním z hlavních cílů Žákové bylo pro-
sazení výstavby nových jaderných 
zdrojů v Dukovanech. 

Jako předsedkyně Podvýboru 
pro energetiku a dopravu podpo-

řila řadu legislativních a strategic-
kých dokumentů, které napomohly 
rozvoji jaderné energetiky v České 
republice. „Za velký úspěch považu-
ji například vyřazení Ruska a Číny 
z tendru na dostavbu, což se dnes jeví 
jako správný krok. Ale tím naše prá-
ce nekončí, nyní je na nás pohlídat, 
aby dopady stavby na region byly co 
nejmenší,“ podotýká obhajující sená-
torka.

Po celou dobu svého mandátu 
aktivně navštěvovala region a byla 
v úzkém kontaktu s místními. Tento 
osobní přístup z ní dělá jednu z nej-

aktivnějších senátorek. „Vždy budu 
na straně občanů, snažím se s nimi být 
v neustálém kontaktu a znát jejich sta-
rosti, radosti a potřeby. Těší mě, když 
je mezi s sebou mohu propojovat a pře-
nášet tak příklady dobré praxe. Bez 
vzájemné důvěry by to ovšem nešlo,“ 
svěřuje se Hana Žáková.

V nastaveném tempu i započa-
té práci chce pokračovat i nadále. 
V zářijových senátních volbách na 
Třebíčsku kandiduje pod číslem 6. 
„Před šesti lety jste mi projevili důvě-
ru, kterou jsem se snažila nezklamat. 
Budu ráda, když ji získám i v letošních 
volbách. Přijďte mě prosím podpořit, 
mám číslo šest,“ uzavírá Hana Žáko-
vá.

Hana Žáková: Vždy budu na straně občanů. 
V započaté práci chci pokračovat

Hana Žáková
- narodila se 11. listopadu 1968 v Třebíči

- je vdaná, má dvě děti

- do Senátu byla zvolena v roce 2018

- od roku 2000 do roku 2018 byla sta-
rostkou Koněšína

- od roku 2007 byla předsedkyní ekologic-
kého mikroregionu Horácko

- 1. 7. 2007 zavedla osobní lodní dopravu 
na Dalešické přehradě

- má ráda procházky, četbu, cestování, 
věnovala se ochotnickému divadlu a sbo-
rovému zpěvu


